
 

Dagsorden for den ordinære generalforsamling: 

Pkt. 1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere. 

 Dirigent Henrik DM5 

Spørgsmål fra salen om et medlem af den afgående bestyrelse kan påtage sig 

hvervet som dirigent. Bestyrelsen har undersøgt sagen og konkluderet at det kan et 

bestyrelsesmedlem godt. 

 Referent Jesper DM95 

 Stemmetællere Leif DM85, Jane DM5 

 Alle valgt ved akklamation 

Pkt. 2. Formandens beretning. 

Formanden gennemgik bestyrelsens arbejde i det forløbne år med særligt henblik på 

den manglende stibelysning og bestyrelsens arbejde med at få den genetableret. 

Beretningen godkendt ved akklamation 

Pkt. 3. Regnskabsaflæggelse for 2024. 3 bilag. 

 Ingen spørgsmål til regnskab og status 2024 

 Regnskab og status 2024 godkendt ved akklamation 

Pkt. 4. Indkomne forslag. 
 Ingen forslag. 

Pkt. 5. Budget for indeværende år. 2 bilag. 
Bestyrelsens forslag til budget indebærer en kontingentstigning på kr. 1.000,-pr. 

halvår for medlemmer uden YouSee og en stigning på kr. 1.185,- pr. halvår for 

medlemmer med YouSee.(Kr. 2.000,- henholdsvis kr. 2.370 pr. år i 2 år.) 

Referat af 
ordinær 

generalforsamling 
 

Torsdag d. 20. februar 2025 kl. 19.00 

i Fælleshuset, Andel 2, DM 42 

 

Deltagere: 42 fremmødte 

 
 

         Ølstykke den 24. februar 2025 



Stigningen skyldes primært udgift til retablering af stibelysningen, der vil koste 

omkring kr. 300.000,-. 

Fra salen blev der stillet spørgsmål om udgiften til retablering af stibelysningen kan 

deles ud på alle medlemmer af foreningen med henblik på at alle derved kan få 

mulighed for at udnytte håndværkerfradraget fuldt ud. Den nye bestyrelse blev 

pålagt at undersøge sagen evt. med rådgivning fra Parcelhusejernes Landsforening. 

Budget 2025 vedtaget ved akklamation. 

 

Pkt. 6. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant for 2 år. (Jf. Vedtægterne) 

På valg: Jette DM 19, Martin DM 31, Per DM 59, Sias DM 69. Martin genopstiller 

ikke. Der skal vælges 4 i alt. 

Ingen kandidater fra salen meldte sig. Bestyrelsen havde haft kontakt med Erik 

DM3A, som havde indvilget i at stille sig til rådighed som kandidat til 

bestyrelsesvalget. Erik DM3A var ikke selv til stede ved generalforsamlingen, men 

blev valgt ved akklamation. 

Øvrige kandidater, der genopstiller, blev valgt ved akklamation 

   

Pkt. 7. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant. 

 På valg: Jette DM 19, Leif DM85. Suppl. Ole DM 57.  

 Alle genvalgt ved akklamation 

Pkt. 8. Eventuelt. 

Peter TD35 spurgte om bestyrelsen arbejdede med opsætning af lade standere til 

elbiler. Bestyrelsen oplyste at man, bla. efter råd fra Parcelhusejernes Landsforening 

ikke arbejder med dette emne, men man anerkendte at emnet er en ”varm 

kartoffel”, som man i fremtiden muligvis kan blive tvunget til at tage op. 

 

Per DM59 (kasserer) rettede på bestyrelsens vegne en tak til den afgående formand 

Martin DM31 for hans indsatsen på posten og overbragte ham en flaske god 

portvin. 

 

Henrik DM5 holdt et oplæg om bestyrelsens påtænkte renovering af legepladsen og 

de mulighederne for at finansiere den med særligt henblik på mulighederne for 

støtte fra almennyttige fonde. I den forbindelse plantede han ideen om at udskille 

etablering og drift af legepladsen i en almennyttig forening, hvilket vil være en 

forudsætning for at få fond støtte. Salens reaktion var positivt afventende.  

  

Der vil være gratis vin, øl og vand under mødet. 

Venlig hilsen 

Bestyrelsen 


